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Ansis – Labdien. Vai Saulkrasti sevi š

Labdien. Vai Saulkrasti sevi šogad pārstāvēja Tūrisma izstādē Balttour 2020? Taču
pozicionējam kā kūrortu un ar tiešu uzsvaru uz tūrismu! Jā nē, tad kapēc nē un kurš
konkrēti atbild novadā par lēmumu piedalīties vai nepiedalīties ? Piemēram pat Krimuldas
novads ( ar Lēdurgas dendroparku, ko grib Saulkrasti sev pievienot reformas gaitā ) šogad
piedalijās un jau ir atdeve:
https://www.krimulda.lv/krimuldas-novada-atskats-par-piedalisanos-balttour-2020/


